
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XIIII2020

XIII Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 22 kwietnia 2020 L , przeprowadzonej
w trybie zdalnym zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 roku
o szczególnych rozwiązaniachzwiązanychz zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych.

Obrady rozpoczęto 22 kwietnia 2020 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:11 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. LilIa Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad. l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył XIII sesję Rady Powiatu
w Końskich. Stwierdził, że obrady sesji są prowadzone z wykorzystaniem środków

porozumienia się na odległość zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 roku
o szczególnych rozwiązaniachzwiązanychz zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych.
Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących

obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym. Powitał radnych Rady Powiatu
w Końskich oraz przybyłych gości. Stwierdził, że sesja zwołana została na wniosek Zarządu

Powiatu z dnia 17 kwietnia 2020 roku, zgodnie z art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 L

o samorządzie powiatowym.

Wniosek Zarządu Powiatu stanowi integralną część niniejszego protokołu.
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 21 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad. 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że porządek obrad
został przygotowany zgodnie z wnioskiem Zarządu Powiatu i wszyscy radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji projekt porządku obrad. Przypomniał, że zgodnie z § 11 ust. 4 Statutu
Powiatu Rada może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów

ustawowego składu Rady. Przy czym w przypadku sesji zwoływanej w trybie art. 15 ust. 7
do zmiany porządku obrad dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy.

Przewodniczący Rady Powiatu złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o trzy projekty
uchwał: dwa w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany
przepisów prawa miejscowego i w sprawie wyrażenia zgody na przeprowadzenie kontroli
w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Baryczy oraz o Sprawozdanie z pracy
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2019 roku. Dodał, że materiały zostały udostępnione

radnym w systemie e-sesja. Ponadto zapytał wnioskodawcę zwołania sesji czy wyraża zgodę

na rozszerzenie porządku obrad.

Przewodniczący Zarządu Powiatu Grzegorz Piec wyraził zgodę na rozszerzenie porządku

obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał pod głosowanie wniosek
o rozszerzenie porządku obrad.

Glosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenie porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek
o rozszerzenie porządku.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zaproponował, aby projekty uchwał

zostały wprowadzone w punkcie 3 jako podpunkty e,f,g, natomiast sprawozdanie jako punkt 4
a zakończenie sesji będzie w punkcie 5 porządku obrad.

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozszerzony
porządek obrad obejmujący:
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2020-2026,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.,
c. wyrażenia zgody na użyczenie pomieszczeń Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

ul. Gimnazjalna 4lb dla Towarzystwa Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica
Konecka" na potrzeby prowadzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej,

d. określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnychna 2020 rok ,

e. rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa
miejscowego,

f. rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa
miejscowego,

g. wyrażenia zgody na przeprowadzenie kontroli w Specjalnym Ośrodku Szkolno
Wychowawczym w Baryczy.

4. Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2019 roku.
5. Zakończenie obrad XIII sesji Rady Powiatu.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcieporządkuobrad.

Wyniki głosowania
ZA: 21 , PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie uchwaliła porządek obrad
sesji.

Ad.3.
Rozpatrzenie projektów uchwałRady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Projekty uchwał omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał o termin wykonania
dokumentacji na drogę ul. Młyńska w Końskich, ponieważ w projekcie WPF jest zapis, że jest
to zadanie wieloletnie z terminem na rok 2021 i co będzie w sytuacji, gdy firma wykona projekt
w tym roku to czy termin płatności będzie dopiero w styczniu.
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że termin
wykonania będzie do roku 2021.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poprosił, aby projekt został wykonany
w terminie do stycznia 2021 roku, ponieważ jeśli będą ogłaszane nabory wniosków to, żeby

dokumentacja była przygotowana. Dodał, że przygotowując ogłoszenie powinien zostać

podany termin wykonania do stycznia 2021 roku.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odpowiedział, że nie potrafi
dokładnej daty określić, ponieważ może być to styczeń a może być i maj 2021 r.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwróciła uwagę, że w ogłoszeniu

podaje się termin wykonania projektu.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński dodał, że termin wykonania
będzie do końca maja 2021 roku, ponieważ jest to uzależnione od wszystkich decyzji.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że jego zdaniem rok czasu
na wykonanie tak prostej dokumentacji jest zbyt długi. W związku z tym poprosił, aby termin
wykonania projektu został skrócony. Dodał, że pierwszy nabór wniosków odbywa się

z początkiem roku i chodzi o to, aby do tego czasu dokumentacja została przygotowana.

Radny Michał Cichocki zapytał czy na dzień dzisiejszy Pani Skarbnik posiada wiedzę jak
na bieżąco wpływają udziały w podatkach i jak sytuacja może wyglądać do końca roku.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że subwencja, która jest zaplanowana
jest w 100 % zagwarantowana do przekazania zgodnie z planem ministra. Ponadto w ubiegłym

tygodniu otrzymała informację co do ostatecznej kwoty subwencji na rok 2020 i nie jest niższa
w zakresie subwencji równoważącej, wyrównawczej - jest na tym samym poziomie, natomiast
jest nieco wyższa subwencja oświatowa. Dodała, że w tej samej informacji poinformowano
co do wielkości udziałów planowanych dla Powiatu Koneckiego na rok 2020 i ta wielkość jest
praktycznie taka sama i trudno jest powiedziećna dzień dzisiejszy co się wydarzy na przestrzeni
najbliższego roku biorąc pod uwagę zaistniałą sytuację.

Radny Wojciech Owczarek zapytał czy oprócz tych wskazanych w uchwale budżetowej

dokumentacji projektowych, które mają być wykonane będą planowane jeszcze kolejne i jeśli
tak to jakich dróg by one dotyczyły, a w szczególności jest zainteresowany zadaniami na terenie
gminy Końskie.

Starosta Grzegorz Piec odpowiedział, że w zeszłym tygodniu otrzymali informację jakie jest
wsparcie z Funduszu Dróg Samorządowych. Dokumentacja jest przygotowana, natomiast
nie wiadomo w jakiej kondycji finansowej będą gminy, które partycypują w kosztach
inwestycji. Dodał, że rozmowy z włodarzami gmin będą kontynuowane i ma nadzieję,

że kolejne dofinansowanie dla Powiatu Koneckiego będzie większe.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk odczytał zapytanie Radnej Beaty
Zbróg czy planowane jest rondo na skrzyżowaniu ulicy Młyńskiej i Fabrycznej oraz czy wzdłuż

drogi powiatowej Końskie- Proćwin- Nałęczów granica województwa planowana jest ścieżka
rowerowa.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że skrzyżowanie

ulic Młyńskiej i Fabrycznej jest to skrzyżowaniem z drogą wojewódzką 749. W związku z tym
zwrócili się do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach o wskazanie
warunków technicznych na przebudowę skrzyżowania zwykłego na skrzyżowanie z ruchem
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okrężnym typu rondo i dopiero po otrzymaniu odpowiedzi zostanie podjęta decyzja odnośnie

budowy ronda. Natomiast jeśli chodzi o budowę ścieżki rowerowej oznajmił, że z uwagi na pas
drogowy i zakres zadania na chwilę obecną taka inwestycja nie jest planowana. Dodał,

że będzie przebudowywana droga, czyli poszerzenie jezdni w istniejącym pasie drogowym
łącznie z wykonaniem robót odwodnieniowych i z przebudową chodnika w miejscowości

Nałęczów.

Na dym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Glosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026.

Wyniki glosowania
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lina Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart , Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron , Bogdan Soboń,

Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XIII/5/2020 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

PrzewodniczącRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Glosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Wyniki glosowania
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Zbigniew Kowalczyk,
Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron , Bogdan Soboń,

Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Paweł Pękala
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwałę

Nr XIII/6/2020 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) wyrażenia zgody na użyczenie pomieszczeń Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

ul. Gimnazjalna 4lb dla Towarzystwa Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka"
na potrzeby prowadzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodnicząc Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na użyczenie pomieszczeń Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

ul. Gimnazjalna 4lb dla Towarzystwa Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka"
na potrzeby prowadzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Zbigniew
Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart , Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech,
Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Jóźwik

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością

głosów podjęła Uchwałę Nr XIII/7/2020 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie

pomieszczeń Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 4lb dla Towarzystwa
Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka" na potrzeby prowadzenia Warsztatu
Terapii Zajęciowej.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

d) określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2020 rok,

Przewodniczący Rady Powiatu oznajmił, że na sesji jest obecna Pani Dyrektor i odpowie
na pytania, natomiast nie ma potrzeby przedstawiania projektu uchwały.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Wojciech Owczarek zapytał na jaki cel jest zabezpieczona niewielka kwota
dofinansowana w dziale sportu i kultury.
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Urszula Przygodzka
odpowiedziała, że kwota przeznaczona zostanie na dofinansowanie wyjazdów rekreacyjno
rehabilitacyjnych dla osób niepełnosprawnych w związku z wnioskiem Polskiego Związku

Niewidomych i Niedowidzących w Końskich.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy kwota na turnusy
rehabilitacyjne, które teraz prawdopodobnie nie będą organizowane zostanie wykorzystana
w innym terminie, jeśli sytuacja się poprawi, a jeśli nie to czy środki zostaną przeznaczone
na inne potrzeby.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Urszula Przygodzka
poinformowała, że pomimo panującej sytuacji wnioski na turnusy wpływają i jeśli nie zdążą

wykorzystać to środki zostaną przesunięte na inne zadania.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodnicząc Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2020 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:°
Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XIII/8/2020 w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g
algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2020 rok.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

e) rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa
miejscowego,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że Komisja Skarg,
zaopiniowała przedmiotową petycję i przygotowała projekt uchwały, który Radni otrzymali.
Zapytał, czy są uwagi do tego projektu uchwały.

Pytań nie bylo. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodnicząc Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego .
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Wyniki glosowania
ZA : 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością

głosów podjęła Uchwalę Nr XIII/9/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie
publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

f) rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa
miejscowego,

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Komisja Skarg zaopiniowała przedmiotową

petycję i przygotowała projekt uchwały, który Radni otrzymali. Zapytał, czy są uwagi do tego
projektu uchwały.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodnicząc Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Glosowano w sprawie:
rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego.

Wyniki glosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk,
Marian Król, Łukasz Kubka, CzesławKurcbart, JarosławLasota, Danuta Leśniewicz,Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Marian Domagała, Dorota Duda, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XIIIIl0/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany
przepisów prawa miejscowego.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.
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g) wyrażenia zgody na przeprowadzenie kontroli w Specjalnym Ośrodku Szkolno
Wychowawczym w Baryczy.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że w związku z tym,
że w planie kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok nie został uwzględniony Specjalny
Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Baryczy, a zachodzi potrzeba przeprowadzenia kontroli
w w/w jednostce, wymagana jest zgoda Rady na dokonanie czynności kontrolnych. Zapytał,

czy są uwagi lub zapytania do tego projektu uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

PrzewodniczącRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanow sprawie:
wyrażenia zgody na przeprowadzenie kontroli w Specjalnym Ośrodku Szkolno
Wychowawczym w Baryczy.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta
Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością

głosów podjęła Uchwałę Nr XIIIIll12020 w sprawie wyrażenia zgody na przeprowadzenie
kontroli w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Baryczy.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

AdA.
Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwai Porządku w 2019 roku.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie z pracy Komisji
Bezpieczeństwa i Porządku w 2019 roku zostało złożone w miesiącu styczniu i udostępnione
zostało Radnym. Zapytał, czy są uwagi lub zapytania do tego sprawozdania.

Dyskusji wpowyższym temacie nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w związku z brakiem uwag sprawozdanie
zostało przyjęte.

Ad.5.
Zakończenie obrad XIII sesji Rady Powiatu.
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząc Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XIII sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023.

przewl iczący
Rada porru\ Końskich

Zbig i; dwalczyk

Przygotował(a): Iwona Cholewa

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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